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                                      ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
                                        ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
                                      

 
Τρίτη, 12 Σεπτεμβρίου 2023 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς τους Υπουργούς:  
Κοινωνικής Συνοχής & Οικογένειας, κ. Σοφία Ζαχαράκη 
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
                                         
Θέμα: «Έκθετη η Κυβέρνηση Μητσοτάκη για την πορεία λειτουργίας του 
Σικιαριδείου Ιδρύματος» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Άκρως δυσάρεστη είναι, πλέον, η κατάσταση που επικρατεί στο Σικιαρίδειο Ίδρυμα, 
καθώς μετά την ξαφνική και γεμάτη αιχμές παραίτηση της προέδρου κ. Κορίνας 
Λιούτα την Παρασκευή 8 Σεπτεμβρίου 2023, οι δομές του δεν άνοιξαν όπως ήταν 
προγραμματισμένο για τον καθιερωμένο αγιασμό της Δευτέρας 11 Σεπτεμβρίου, 
ημέρας εκκίνησης της νέας σχολικής χρονιάς. 
Με ανακοίνωσή της, η Ένωση Γονέων του Σικιαριδείου εκπέμπει δραματικό σήμα 
κινδύνου για το μέλλον του Ιδρύματος και των παιδιών τους που εκπαιδεύονται σε 
αυτό, καθώς επιβεβαιώνουν ότι οι εργαζόμενοι παραμένουν απλήρωτοι δέκα μήνες. 
Το ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής έχει επισημάνει κατ’ επανάληψη τα προβλήματα του 
Σικιαριδείου Ιδύματος, ένα από τα ιστορικότερα και παλαιότερα στον χώρο της  
Ειδικής Αγωγής, προβλήματα τα οποία αυξήθηκαν διαρκώς κατά την διακυβέρνηση 
της Νέας Δημοκρατίας, ενώ η λειτουργία του οφειλόταν αποκλειστικά στην αφοσίωση 
των εργαζομένων του, παρά την αδιέξοδη οικονομική κατάσταση στην οποία είχαν 
περιέλθει. 
Επειδή αυτή την στιγμή πάνω από 60 εξυπηρετούμενους του Σικιαριδείου Ιδρύματος 
παραμένουν εγκλωβισμένοι στο σπίτι τους, 
Επειδή οι εργαζόμενοι προέβησαν σε επίσχεση εργασίας, καθώς εξακολουθούν να 
παραμένουν απλήρωτοι για δέκα μήνες, 
Επειδή η εν λόγω δομή παραμένει ανεκμετάλλευτη, καθώς θα μπορούσε να 
φιλοξενήσει τουλάχιστον διπλάσια δύναμη καταρτιζόμενων και να απασχολήσει 
διπλάσιο προσωπικό, όπως στο παρελθόν, με την ανακαίνιση, την επιδιόρθωση και 
την αξιοποίηση των κτηριακών εγκαταστάσεων, που αντιμετωπίζουν πολλά 
προβλήματα, 
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Επειδή το ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής έχει διατυπώσει συγκεκριμένες προτάσεις στο 
πλαίσιο άσκησης κοινοβουλευτικού ελέγχου, ενώ η αρμόδια Υφυπουργός δεσμεύτηκε 
να διερευνήσει λύσεις για την μακροπρόθεσμη βιωσιμότητα του Σικιαριδείου 
Ιδρύματος,  
Επειδή η αδιαφορία της κυβέρνησης σε σχέση με το μέλλον του Σικιαριδείου 
Ιδρύματος προκύπτει εμπράκτως και από την άρνησή της να απαντήσει στο πλαίσιο 
του κοινοβουλευτικού ελέγχου στις υπ’ αρίθμ. 3502/23-2-2022 και 3162/7-4-2023 
σχετικές ερωτήσεις, 
 
Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 

1. Πώς διασφαλίζετε τα δικαιώματα των ατόμων με αναπηρία, όταν επιτρέπετε 
να διαλύονται οι ελάχιστοι φορείς που προσφέρουν υπηρεσίες σε αυτά τα 
άτομα; 

2. Τι μέλλει γενέσθαι για το Σικιαρίδειο Ίδρυμα; Με ποιον τρόπο θα 
διασφαλίσετε την απρόσκοπτη λειτουργία του εν λόγω ιδρύματος; 

3. Εξετάζετε τη δυνατότητα λήψης νομοθετικής πρωτοβουλίας για την ένταξη 
του Σικιαριδείου Ιδρύματος στο Κέντρο Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας 
Αττικής, όπως έγινε το 2014 στην περίπτωση του Ψυχολογικό Κέντρο Βορείου 
Ελλάδος - Παράρτημα Ξάνθης, το οποίο εντάχθηκε στο Κέντρο Κοινωνικής 
Πρόνοιας Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης κατ’ εξουσιοδότηση 
του άρθρου 16 του νόμου 4275/2014 (ΦΕΚ 149/Α/15-7-2014); 

4. Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε ώστε οι εξυπηρετούμενοι του 
Ιδρύματος, άτομα με βαριές αναπηρίες (νοητική στέρηση, αυτισμό, ΔΑΦ και 
πολλαπλές αναπηρίες) να πάψουν να βιώνουν την εγκατάλειψη και την 
περιθωριοποίηση και να ξαναγυρίσουν επιτέλους στην καθημερινότητά τους 
στο σχολείο τους; 

5. Με ποιον τρόπο θα διευθετηθεί η αποπληρωμή των δεδουλευμένων και η 
απρόσκοπτη συνέχιση της μισθοδοσίας στο Σικιαρίδειο Ίδρυμα και με ποιο 
συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα;  

6. Με ποιόν τρόπο προτίθεστε να ενισχύσετε το επιστημονικό και βοηθητικό 
δυναμικό του Σικιαριδείου Ιδρύματος; Είναι στις προθέσεις του Υπουργείου ο 
διορισμός μόνιμου προσωπικού; Αν ναι, με ποιο χρονοδιάγραμμα; 

 
Οι ερωτώντες βουλευτές 

 
 
 

 
Γιώργος Μουλκιώτης 

 
 
 
 

Κατερίνα Καζάνη  
 

 




